


{Poneys de sport}



{ Connemara }




Poney de sport par excellence, le Connemara est présent dans le monde entier sur les terrains de concours, en saut d'obstacle, concours complet et dressage où il brille jusqu'au plus haut niveau. Sa génétique est depuis toujours la plus utilisée au monde comme améliorateur pour produire du poney de croisement à vocation sportive. Sa force, son équilibre et son excellent mental, lui permettent de s'adapter à tous les niveaux et à toutes les disciplines.

 The Connemara is an excellent sport pony, which is present worldwide in competition arenas, show jumping, eventing and dressage, where it shines at the highest levels. Its genetics have always been used worldwide as an improver to produce pony crosses for sport. Its strength, balance and excellent mentality, allow it to adapt to all levels and all disciplines.

{ New-Forest }



Originaire du sud de l'Angleterre, le New-Forest est un poney sportif, expressif, harmonieux et solide. Son tempérament a été soigneusement sélectionné depuis des générations. Il convainc par sa polyvalence, sa robustesse et sa douceur de caractère. Idéal en loisir et en sport, il est le compagnon de toute la famille. On le retrouve aussi sur les podiums des épreuves à haut niveau, saut d'obstacle, concours complet, Dressage, Attelage ou Endurance.

 The New-Forest is a sport pony, which originates from the south of England. It is expressive, harmonious and solid. Its temperament has been carefully selected over many generations and is a versatile, robust and sweet natured pony. It is ideal for leisure and sport alike, and is the ideal companion for all the family. You will also find him on podiums at high level competitions, such as show jumping, eventing, dressage, carriage driving or Endurance.

{Poney Français de Selle}



Distinction et raffinement sont les maîtres mots pour décrire le Poney Français de Selle. Cet athlète accompli représente l'accord parfait entre la rusticité du poney, les allures et aptitudes sportives du cheval. Possédant une robe aux multiples déclinaisons, il affiche des allures amples et un tempérament stable. Monture fiable et polyvalente, il est adapté à toute situation. Au plus haut niveau des disciplines olympiques, elle est une race de référence.



Distinction and refinement best describe the French Saddle Pony. It is an accomplished athlete and is the perfect combination of the pony's hardiness and the horse's pace and aptitude for sport. The French Saddle Pony's coat comes in many different colours, it has a supple pace and a balanced temperament. It is a reliable and versatile mount, which is well suited to all situations. It is the perfect example of a breed, which performs at the highest level in Olympic disciplines.

{Welsh}



Originaire du Pays-Galles, le Poney et Cob Welsh comptent cinq sections en France : le Welsh Mountain (A), le Welsh Pony (B), le Welsh type Cob (C), le Welsh Cob (D) et le Welsh K. Ces sections offrent de très bons poneys polyvalents avec du sang, de l'énergie et de la force. Il allie le courage et l'intelligence à des allures brillantes et un don naturel pour l'obstacle. Excellent en sport, on le retrouve sur les podiums en CSO, CCE, Dressage et Attelage.



The Pony and the Cob Welsh originate from Wales. There are five sections in France. The Welsh Mountain (A), the Welsh Pony (B), the Welsh Cob type (C), the Welsh Cob (D) and the Welsh K. These sections provide very good versatile ponies with blood, energy and strength. It combines courage and intelligence with brilliant pace and a natural gift for jumping. It is an excellent sport pony, which can be found on many Show Jumping, Eventing and Carriage driving podiums.

{ 4 champions }

FPPCF

{ Quabar des Monceaux }



Poney Français de Selle

Par Nabor (DE) et Gina des Monceaux (SFA) par Rosire (SFA) (2004), champion suprême PFS à 3 ans, Champion de France Grand Prix Élite compte déjà deux sélections aux Championnats d'Europe avec une 7ème place en individuel en 2013, et double champion d'Europe en individuel et par équipe en 2014.

 Quabar des Monceaux (by Nabor out of Gina des Monceaux by Rosire) (2004), Supreme Male Champion at 3 years old in the French Sport Pony breed National, won the Grand Prix Elite Championship in 2014. At 10 years old, he has already been selected twice for the European Championships, placing 7th in the individual category in 2013, and winning the gold medal in 2014 both in the individual and in the team Championships.

{ Dexter Leam Pondi }



Connemara

Par Leam Finnigan et White Granite par Marble (1991), est une légende vivante de la race, avec six participations aux Championnats d'Europe CSO à son palmarès.

 Dexter Leam Pondi by Leam Finnigan and White Granite by Marble (1991), is the breed's living legend, he has taken part in the European Show jumping Championships six times.

{ Lapsus de l'Ocq }



New-Forest

Par Willoway Good As Gold et Tamour des Étangs par Jolly des Ifs (1999), est l'auteur de la meilleure performance française au championnat d'Europe CCE de 2009.

 Lapsus de l'Ocq by WILLOWAY GOOD AS GOLD and TAMOUR DES ETANGS by JOLLY DES IFS (1999), had the best French performance at the European Eventing Championship in 2009.

{ Machno Carwyn }



Welsh

Par Carregcoch Bleddyn et Machno Ceridwen par Tylan Danny (1992), compte à son palmarès deux médailles d'Or aux Championnats d'Europe CSO et sept victoires en Grand Prix CSIP.

 Machno Carwyn by CARREGCOCH BLEDDYNN and MACHNO CERIDWEN by TYLAN DANNY (1992) has won two gold medals at the European Show jumping Championships and seven victories at the International Show jumping Grand Prix.